
 
Protokoll fra ordinært sameiermøte i S/E Grasholmhavna den 06.04.2010  
kl. 19.00.  Møtested : Stavanger Seilforenings Klubbhus på Sølyst. 
 
Tilstede var 14 seksjonseiere og 0 med fullmakt 
til sammen 14 stemmeberettigede. 
 
Fra forretningsfører møtte  Kenneth Meland. 
Møtet ble åpnet av Ivar Hognestad 
 
1 – Konstituering 
A. Valg av møteleder 

Som møteleder ble foreslått Ragnar Schwebs 
Vedtak :  Godkjent 
 
B. Opptak av navnefortegnelse 

Det ble foreslått å anse de innleverte navnesedler som bevis for at vedkommende 
eier var tilstede. 

Vedtak :  Godkjent 
 
C. Valg av referent og to seksjonseiere til å underskrive protokollen 

Som referent ble Kenneth Meland foreslått, og til å underskrive protokollen Henrik 
Finnesand.         

Vedtak :  Godkjent 
 
D. Spørsmål om møtet er lovlig kalt inn 
 Det ble foreslått å godkjenne den måte sameiermøtet var innkalt på,  

og erklære møtet for lovlig satt. 
Vedtak :  Godkjent 
 
2 – Årsberetning for 2009 

Styrets årsberetning for 2009 ble gjennomgått og foreslått godkjent. 
Vedtak :  Godkjent 
 
3 – Årsregnskap for 2009 

Resultatregnskap og balanse ble gjennomgått og foreslått godkjent. 
Årets resultat foreslås overført til egenkapital. 

Vedtak :  Godkjent 
 
4 – Godtgjørelser 
A. Godtgjørelse til styret 
 Godtgjørelse til det sittende styret ble foreslått satt til kr 40.000,- inkl. avgift til    
      staten. 
Vedtak :  Godkjent 
 
B. Godtgjørelse til revisor 
 Godtgjørelse til revisor for regnskapsåret 2009 ble foreslått satt til, etter regning.  
Vedtak :  Godkjent 
 
 



5 – Forslag 
A) Lys i trappeoppgangene 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 
 
B) Lekkasje elementskjøt inngangspartiet over 5B 
 
Vedtak: Styret tar direkte kontakt med vedkommende som er plaget av dette. 
 
C) Overvann over 5B 
 
Vedtak: Styret tar kontakt med vedkommende. Alle seksjonseiere er pliktig til å 
rense takrenne, slik at denne ikke blir tett og påfører naboen vannskade. 
 
D) Mer belysning 2 etg 
 
Vedtak: Det ble vedtatt å øke belysningen. 
 
E) Permanent bossdunker til bruk for bla hundeeiere 
 
Vedtak: Det blir ikke flere bossdunker enn det som finnes fra før. 
 
F) Glatt trappeoppgang 
 
Vedtak: Sameiermøtet kom ikke frem til en konklusjon om hvordan trappene skal 
bli mindre glatte. 

  
  
6 – Valg av tillitsvalgte 
A. Som leder for 1 år ble det foreslått Ivar Hognestad 
Vedtak :  Godkjent 
 
B. Som styremedlemmer for 2  år ble foreslått Olav Georg Groven, Heidi Finnesand 
og Ragnar Schwebs. 
 Som styremedlemmer for 1  år ble foreslått Jan Ove Johnsen.  
Vedtak :  Godkjent 
 
 
Sameiermøtet ble hevet kl 20.20 
 
Protokollen godkjennes av undertegnede 
 
 
Ragnar Schwebs /s/                 Kenneth Meland /s/   
Møteleder           Referent 
   
Henrik Finnesand /s/       
Protokollvitne           
 
 



 
Ved valgene på sameiermøtet og i konstituerende styremøte har styret fått følgende 
sammensetning: 
 
Leder:   Ivar Hognestad,        Grasholmkroken 21A, 4085 Hundvåg  
Styremedlem Olav Georg Groven, Grasholmkroken 38B, 4085 Hundvåg  
Styremedlem Silje Arnesen,           Grasholmkroken 21C, 4085 Hundvåg  
Styremedlem Heidi Finnesand,      Grasholmkroken 9A, 4085 Hundvåg  
Styremedlem Jan Ove Johnsen,    Grasholmkroken 28C, 4085 Hundvåg 
Styremedlem   Ragnar Schwebs,    Grasholmkroken 15C, 4085 Hundvåg  
Stavanger 06.04.2010  
 
 
 


